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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till socialminister Lena Hallengren (S)

2020/21:534 Växande vårdköer

Svensk hälso- och sjukvård ställde snabbt och framgångsrikt om för att möta 
det ökande behovet av intensivvårdsplatser i samband med covid-19-pandemin, 
vilket var nödvändigt, men det innebär också att den vård som inte ansetts akut 
fått stå tillbaka. Den stora vårdskuld som fanns redan före pandemin har därför 
vuxit sig ännu större. Det är oacceptabelt.

Hittills har mellan 85 000 och 100 000 operationer skjutits upp under 
pandemin. Vårdköerna har mer än fördubblats, och läget är nu riktigt allvarligt. 
I juli 2020 fick endast 44 procent av patienterna sin operation eller annan 
behandling i tid. Detta går att jämföra med juli 2014, då 80 procent av 
patienterna fick sin vård i tid. 

Med anledning av ovanstående vill jag fråga socialminister Lena Hallengren:

 

Vilka konkreta åtgärder avser ministern att vidta för att korta vårdköerna?

………………………………………

Camilla Waltersson Grönvall (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Anna Aspegren

Från Riksdagsförvaltningen
2020-11-18
Besvaras senast
2020-11-25 kl. 12.00


